

聯合主日崇拜

聚集敬拜

序樂

宣召

敬拜讚美

謙卑在主前

慚悔禱告、主禱文

領受上帝的啟示

兒童信息

讀經：創世記 5:21-24

講道：與上帝同行

回應上帝的話

聖詩* #201

奉獻

溝通與委身

肢體交通

頌榮* #392

祝福差遣

祝禱*

三疊阿門* #642

殿樂

*記號表示能站立的人起立致敬

COMBINED SUNDAY WORSHIP**GATHER TO WORSHIP**

Prelude

Call to Worship

Praise & Worship

HUMBLE BEFORE THE LORD

Confession & The Lord's Prayer

RECEIVE GOD'S WORDS

Children's Message

Scripture: Genesis 5:21-24

Sermon: Walking with God

RESPONSE TO THE WORD OF GOD

Hymn* #201

Offering

COMMUNICATE AND COMMIT

Fellowship

Doxology* #392

LIVE UP TO OUR FAITH IN THE WORLD

Benediction*

Three-fold Amen* #642

Postlude

*Congregation, if able, rises to pay homage

關懷與代禱

1. 歡迎謝照寅 張雅惠夫婦將會籍轉回本教會。
2. 今天華語的主日學，秀安長老將帶領「探索啓示錄之旅二十五：啓示錄第二十一章」。這系列將在6/29結束，請把握機會參加最後一講。為配合吳牧師將在七月開始約翰壹書的講道系列，華語的主日學也將在七月開始「探索約翰壹書之旅」。
3. 如果有兄姊考慮加入本教會會籍，請和吳牧師聯絡。
4. 今年教會的一日靈修會是八月23日，請兄姐預留時間參加。
5. 兄姐如有需中英對照翻譯的講道稿，請在此下載
<http://sermon.stltpc.org/20250615.pdf>

Announcements and Prayer Requests

1. Welcome Jowe-Ynn and Tina Hsieh transfer back their church membership and become active members of our church.
2. In today's Mandarin Sunday School, Elder Shawn will lead "The Journey of Exploring Revelation 25: Chapter 21 of Revelation". This series will be finished on 6/29. Please grab the opportunity to attend the last session. To pair with Pastor Wu's sermon series on "1 John" that will begin in July, the Mandarin Sunday School will also begin "The Journey of Exploring 1 John" in July.
3. If anyone is interested in becoming a church member in our church, please contact pastor Wu.
4. Our church's annual one day retreat will be August 23 (Saturday). Please put in your calendar for this event.
5. To download English and Chinese translations of the sermon, please visit the webpage: <http://sermon.stltpc.org/20250615.pdf>

上週奉獻報告 Financial Giving from Last Week

經常奉獻 General Offering \$1,782

愛餐奉獻 Agape Meals \$2

如果您想要奉獻，請將支票寄至 Please make check payable to **TPC-STL**
and mail your check to **542 Ries Rd, Ballwin, MO 63021**

My Notes



📍 542 Ries Rd, Ballwin, MO 63021 📞 (314)384-8745 🌐 stltpc.org ✉ info@stltpc.org 📘 📱

Mission Statement

The Taiwanese Presbyterian Church of Greater St. Louis is a community committed to follow our Lord's commandments and The Great Commission, to teach and share God's Word, and to provide a caring, loving, and Christ-centered fellowship for Taiwanese immigrants, Asian-Americans, and others, in order to transform lives and build up the Body of Christ.

使命宣言

為遵循主的大誡命與大使命，聖路易台灣基督長老教會致力於宣揚與教導神的話語，關懷及提供台灣移民、亞裔美人、及其他人士，以基督為中心之愛的團契，來改變個人的生命，建立基督的身體。

本週經句: 希伯來書 11:5a

以諾因著信，被接去，不至於見死

Weekly Golden Verse: Hebrews 11:5a

By faith Enoch was taken from this life, so that he did not experience death.

本週具體的操練行動: 每天特意散步二十分鐘。開始前請先邀請聖靈上帝與你同行，並在靜默行走中體會與主同行。

Weekly Practical Action: Take a 20-minute walk every day. Before you begin, invite the Holy Spirit to walk with you and experience walking with the Lord in silence.

2025年度教會主題: 互相結連，結出果子

Connected Together, Bearing Fruit